
Referat af bestyrelsesmøde 27,juni 2018 

Deltagere : Anja, Dennis, Claus og Benny 

 

 

1. Velkommen  til Anja, Claus og Dennis i bestyrelsesarbejdet 

 

2. Vejtilstande blev vendt,- tilstanden ok. 

 

3. Saltning og snerydning : Benny har indhentet priser. Ok til de nye priser. Benny kontakter 

Trim for at indgå ny aftale. 

 

4. Vejfest 2018, 18. august. 

Der er ikke fundet nogen tovholder i festudvalget endnu. 

Anja skriver ud ang. vejfest. 

 

5. 50 års jubilæum foreslag : 

Jubilæumsfest 23 februar 2019   

Ove vil prøve at finde en tovholder på denne fest. 

Sommer-jubilæumsfest 25.maj 2019 

Venter vi med at planlægge til senere. 

 

6. Teltforeslag : Claus følger op på dette. 

 

7. Fjernvarme/fibernet 

Benny har kontaktet kommunen, og vi er sat på en mailliste til info, når der kommer mere. 

Foreløbigt plan er, at der skal graves fjernvarme ned 2. eller 3. hvartal 2019. 

Claus undersøger, om nabogrundejerforeninger også er interesseret i fibernet, og evt. hvad deres 

planer er ang. dette. 

 

8. Nabohjælp App: For og imod drøftet. Det kan være en god ide at tilmelde sig, men det er 

frivilligt. Men det er altid en god ide at snakke med naboerne, inden man er væk i længere tid, og så 

at huset ser beboligt ud,- selvom man er væk. ( bil i indkørslen, tænd/sluk ure, skraldespandene 

fyldes af naboen ect. ) 

 

9. Vejbelysning Rosenlundvej/Rosenbakkevej 

Dennis rykker SEAS ang. svar på dette. 

Benny har fat i kommunen og følger sagen der. 

 

10. Kloak Rosenlundvej/Rosenbakkevej forstoppet. Dennis fører historik på dette, og 

bestyrelsen får besked, når det sker igen. 

 

11. Hjemmesiden 

Når der bliver indkaldt til generalforsamling, vedlægger vi budget, regnskab og balancen. 

 

12. Evt. 

Claus har rykket Nordea for at få adgang til foreningens kontier. 

Benny følger op på dette. 

 

Næste møde, Kl. 19 tirsdag 4. september 2018 hos Ove 

 

 


